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Abstract (en)
[origin: US2015273780A1] The device for adapting the control of a system for processing film webs, especially the control of a blister pack machine,
comprises a central control unit, which supplies a plurality of work stations of the system with control commands, and a device for detecting splices
in the film web. The device for detecting splices comprises a distance-measuring unit, which generates sensor signals, which track the change in
the thickness of the film web. An analog evaluation unit with a differentiator for differentiating the sensor signals and a downline comparator for
comparing the voltage signals output by the differentiator with at least one previously determined limit value outputs decision signals on the basis of
the comparison to the control unit, which adapts the control commands for the work stations accordingly.

Abstract (de)
Die Vorrichtung zur Anpassung der Steuerung einer Anlage zur Bearbeitung von Folienbahnen (4), insbesondere einer Blistermaschine, umfasst
eine zentrale Steuereinrichtung (16), die eine Mehrzahl von Arbeitsstationen der Anlage mit Steuerbefehlen versorgt, und eine Vorrichtung zur
Erkennung von Spleißstellen (8) in der Folienbahn (4). Letztere weist einen Wegmesser (2) auf, der Sensorsignale erzeugt, die einen Verlauf
der Dicke der Folienbahn (4) abbilden. Eine analoge Auswerteeinheit (6) mit einem Differentiator (10) zur Differenzierung der Sensorsignale und
einem nachgeschalteten Komparator (12) zum Vergleich der vom Differentiator (10) ausgegebenen Spannungssignale mit mindestens einem
vorbestimmten Grenzwert gibt Entscheidungssignale auf Basis des Vergleichs an die Steuereinrichtung (16) aus, die die Steuerbefehle für die
Arbeitsstationen entsprechend anpasst.
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